

MHA ZENTGRAF GmbH & Co. KG | Ballerner Str. 8 | D-66663 Merzig

## REACH

Regulation (EC) No. / Verordnung (EG) Nr.  
1907/2006

According to the REACH regulation MHA ZENTGRAF GmbH & Co. KG is a downstream user and distributor. Its products are therefore not subject to registration requirements. We hereby confirm that all substances and materials used to manufacture our products and falling under provisions of REACH are registered and approved as intended.

We hereby confirm that our steel and stainless steel valves do not contain substances from the most recent version of the SVHC "Candidate List of Substances of Very High Concern" above the 0.1% threshold level. Please note that brass products may contain lead (CAS-No. 7439-92-1) as an alloy, exceeding the 0.1% threshold. Lead was added to the SVHC list on June 27<sup>th</sup>, 2018.

*Die Firma MHA ZENTGRAF GmbH & Co. KG ist nachgeschalteter Anwender und Händler im Sinne der REACH. Unsere Produkte unterliegen daher keiner Registrierungspflicht. Zur Gewährleistung der Produktsicherheit achten wir jedoch darauf, dass die in unserer Firma verwendeten Stoffe und Zubereitungen, die unter die REACH fallen, ordnungsgemäß registriert sind.*

*Wir bestätigen hiermit, dass in unseren Stahl- und Edelstahlventile nicht mehr als 0.1% an Stoffen aus der jeweils aktuellsten SVHC-Kandidatenliste enthalten sind. Wir weisen darauf hin, dass Produkte aus Messing den Schwellenwert für Blei (CAS-No. 7439-92-1) überschreiten können, da Blei Legierungsbestandteil ist. Blei wurde am 27.06.2018 in die SVHC-Liste mit aufgenommen.*

Merzig, 21.05.2019

MHA ZENTGRAF GmbH & Co. KG  
Ballerner Straße 8  
66663 Merzig  
Marc Bossmann

Tel +49 (0) 6861 / 7000 – 0  
Fax Zentrale +49 (0) 6861 / 7000 – 77  
Fax Einkauf +49 (0) 6861 / 7000 – 99  
e-mail info@mha-zentgraf.com  
internet www.mha-zentgraf.com

Adresse MHA ZENTGRAF GmbH & Co. KG  
Ballerner Straße 8 - D-66663 Merzig  
Geschäftsführer Andreas Gühring  
Dr. Oliver Schwarz  
Dr. Marc Bossmann

Bankverbindungen Sparkasse Merzig-Wadern | Konto 26336 | BLZ 593 510 40  
SWIFT BIC: MERZ DE 55 | IBAN : DE43 5935 1040 0000 0263 36  
Commerzbank AG Saarlouis | Konto 453243000 | BKZ 590 800 90  
SWIFT BIC: DRES DE FF 596 | IBAN : DE91 5908 0090 0453 2430 00  
Registergericht Saarbrücken HRA 9477